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ROMÂNIA 

JUDEȚUL IAȘI 

CONSILIUL LOCAL OŢELENI 

Sat Oţeleni, Comuna Oţeleni, Str. Şcolii, Nr.2 

Tel/fax: 0232.718.246, E-mail: primariaoteleni@gmail.com 

 

Nr. 4957 din 13.08.2024 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat astăzi, 13.08.2024, ora 08.00, în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local 

Oțeleni, care se defăşoară în sala de ședințe a consiliului local, la Unitatea Administrativ 

Teritorială Comuna Oțeleni, sat Oțeleni, str. Școlii, nr 2, comuna Oțeleni, jud. Iași. 

Consiliul local este compus din 12 consilieri locali în funcție. Un post de consilier 

local este vacant. 

Președinte de ședință este domnul consilier local Cezar Iosif, ales prin HCL nr. 29 din 

28.06.2024. 

La pelul nominal efectuat de către dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care 

îndeplinește atribuțiile secretarului general al unității administrativ-teritoriale, în baza 

dispoziției nr. 147 din 12.07.2024, se constată și se înregistrează prezența a 11 din 12 

consilieri locali în funcție.  

Nr. 

Crt. 

Numele și prenumele PREZENT/ABSENT 

 

1. AGHIORGHIOAIE IONEL PREZENT 

2. BARTIC DANIELA PREZENT 

3. BENCHEA IOAN PREZENT 

4. CARP DĂNUȚ PREZENT 

5. CEZAR ADRIAN PREZENT 

6. CEZAR IOSIF PREZENT 

7. DAMIAN IOAN PREZENT 

8. DIEAC ADRIAN PREZENT 

9. MOROȘANU ANCA FELICIA PREZENT 

10. MOGOȘESCU EUGEN PREZENT 

11. OPĂRIUC VASILE NICOLAE ABSENT 

12. TĂNASĂ MARIUS ONOREL PREZENT 

Lipsește domnul consilier local Opăriuc Vasile Nicolae. 

În conformitate cu prevederile art. 137 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  ședința se desfășoară legal.  

Convocarea a fost făcută conform prevederilor art. 133 alin. (1), art 134 alin. (1) lit. a) 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 

prin Dispoziția nr. 182 din 7 august 2024. 

La ședință participă doamna consilier Filip Anca Ionela, contabil în cadrul aparatului 

de specialitate al primarului comunei Oțeleni. 

Şedinţa este publică.   

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului 

general al unității administrativ-teritoriale a întrebat dacă sunt întocmite avizele pentru 

proiecte. 

Dna consilier local Moroșanu Anca Felicia a spus că a întocmit avizele pe comisie. 

Dl consilier local Cezar Iosif a spus că a întocmit avizele pe comisie. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului 

general al unității administrativ-teritoriale, a spus că sunt îndeplinite condițiile prevăzute de 

art.136 alin. (9) Cod administrativ, înainte de adoptarea ordinii de zi. 
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Dl viceprimar cu atribuții de primar Benchea Ioan a dat citire proiectului ordinii de zi:  

Nr. 

crt. 

Conținutul ordinii de zi Inițiat/Întocmit Comisia de specialitate căreia 

i s-a transmis proiectul spre 

avizare 

1. Aprobarea procesului-verbal 

încheiat în ședința ordinară din data 

de 28.06.2024 

Pt.Secretar 

general, 

Lupu Ioan 

 

2. Aprobarea procesului-verbal 

încheiat în ședința extraordinară din 

data de 15.07.2024 

Pt.Secretar 

general, 

Lupu Ioan 

 

3. Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Comunei Oțeleni pe 

trimestrul III, anul 2024 

 

 

 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

- Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură  

- Comisia juridică, de 

disciplină, protecţia mediului 

înconjurător, de organizare şi 

dezvoltare urbanistică, 

apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor 

- Comisia pentru cultură, sport, 

mass-media, culte, agrement, 

sănătate, familie, protecţie 

socială 

4. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea obiectivului de investiții 

și a indicatorilor economici ai 

investiției „Lucrări de reabilitare la 

Școala Gimnazială din satul 

Oțeleni, comuna Oțeleni, județul 

Iași” 

 

 

 

 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

- Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură. 

- Comisia pentru cultură, 

sport, mass-media, culte, 

agrement, sănătate, familie, 

protecţie socială 

5. Proiect de hotărâre privind 

implementarea proiectului 

„Achiziție de utilaj pentru 

compartimentul administrativ și 

gospodărire, în comuna Oțeleni, 

Județul Iași” 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură  

- Comisia juridică, de 

disciplină, protecţia mediului 

înconjurător, de organizare şi 

dezvoltare urbanistică, 
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apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor 

6. Proiect de hotărâre privind alocarea 

unei sume, din bugetul local al 

Comunei Oțeleni, în vederea 

achiziționării serviciilor de 

consultanță pentru accesarea de 

fonduri nerambursabile finanțate de 

PNDR – AFIR, conform Ghidului 

solicitantului al GAL Podișul de 

Nord al Bârladului, pentru 

obiectivul de investiții ”Achiziție 

utilaj pentru Compartimentul 

administrativ și gospodărire  în 

comuna Oțeleni, județul Iași” 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură 

7. Proiect de hotărâre privind predarea 

către Ministerul Dezvoltării 

Lucrarilor Publice si Administratiei 

prin Compania Naţională de 

Investiţii “C.N.I.” S.A.,  a 

amplasamentelor și asigurarea 

condițiilor în vederea executării 

obiectivului de investiţii 

„MODERNIZARE DRUMURI DE 

INTERES LOCAL ÎN COMUNA 

OȚELENI, JUDETUL IAȘI” 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură 

8. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de 

investiţii „MODERNIZARE 

DRUMURI DE INTERES LOCAL 

ÎN COMUNA OȚELENI, 

JUDETUL IAȘI” 

 

Viceprimar cu 

atribuții de 

primar,  

Benchea Ioan 

Comisia pentru activităţi 

economico-financiare, 

impozite şi taxe locale, buget 

local, muncă și comerț, 

administrarea domeniului 

public şi privat, realizarea 

lucrărilor publice, învățământ 

și agricultură 

9. Probleme curente, întrebări   

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că solicită suplimentarea ordinii de 

zi cu două adrese venite de la Instituția Prefectului - Județul Iași, înregistrate cu nr. 11831 / 

07.08.2024 și 11832 / 07.08.2024. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale,  a înmânat fiecărui consilier local copii cu cele două adrese 

venite de la Instituția Prefectului - Județul Iași, înregistrate cu nr. 11831 / 07.08.2024 și 11832 

/ 07.08.2024. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că nu sunt noutăți, sunt niște 

circulare pe care ei le trimit anual, cu privire la activitatea consiliului local, ședințele ordinare, 

modul de inventariere a bunurilor. Au mai fost și în anii anteriori. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare suplimentarea ordinii de zi cu cele 

două adrese venite de la Instituția Prefectului - Județul Iași. 

În urma votului exprimat au rezultat 6 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 5 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BARTIC DANIELA  CEZAR ADRIAN 

BENCHEA IOAN  DIEAC ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  AGHIORGHIOAIE IONEL 
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DAMIAN IOAN  MOGOȘESCU EUGEN 

MOROȘANU ANCA FELICIA  CEZAR IOSIF 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL   

Propunera de suplimentare a ordinii de zi a fost aprobată. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că s-a abținut pentru că adresele puteau fi puse la 

mapă, fiind înregistrate pe data de 7 august. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale,  a spus că adresele erau la mapa primarului. Chiar dacă e 

aceeași dată cu cea a convocării, adresele au ajuns la secretar abia a doua zi, în condițiile în 

care ordinea de zi a fost deja întocmită și transmisă spre comunicare. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a supus spre aprobare ordinea de zi.  

În urma votului exprimat au rezultat 11 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

AGHIORGHIOAIE IONEL   

BARTIC DANIELA   

BENCHEA IOAN   

CARP DĂNUȚ   

CEZAR ADRIAN   

CEZAR IOSIF   

DAMIAN IOAN   

DIEAC ADRIAN   

MOROȘANU ANCA 

FELICIA 

  

MOGOȘESCU EUGEN   

TĂNASĂ MARIUS ONOREL   

Dna consilier local Moroșanu Anca Felicia a spus că are o programare și trebuie să ajungă 

neapărat. A spus că este de acord cu toate proiectele de hotărâre și cere acordul celorlalți 

colegi să plece. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că nu știe dacă din punct de vedere tehnic dacă poate fi 

plătită ședința. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că domamna consilier local Moroșanu Anca Felicia 

a votat aprobarea ordinii de zi.  

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că măcar să rămână să aprobe un proiect de hotărâre. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 1 pe ordinea de zi: 

Aprobarea procesului-verbal încheiat în ședința ordinară din data de 28.06.2024 

Discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 1 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 11 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

AGHIORGHIOAIE IONEL   

BARTIC DANIELA   

BENCHEA IOAN   

CARP DĂNUȚ   

CEZAR ADRIAN   

CEZAR IOSIF   

DAMIAN IOAN   

DIEAC ADRIAN   

MOROȘANU ANCA 

FELICIA 

  

MOGOȘESCU EUGEN   

TĂNASĂ MARIUS ONOREL   



Pagina 5 din 15 
 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 2 pe ordinea de zi: 

Aprobarea procesului-verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 15.07.2024 

Discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 2 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 11 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

AGHIORGHIOAIE IONEL   

BARTIC DANIELA   

BENCHEA IOAN   

CARP DĂNUȚ   

CEZAR ADRIAN   

CEZAR IOSIF   

DAMIAN IOAN   

DIEAC ADRIAN   

MOROȘANU ANCA 

FELICIA 

  

MOGOȘESCU EUGEN   

TĂNASĂ MARIUS ONOREL   

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 3 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Comunei Oțeleni 

pe trimestrul III, anul 2024 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că, referitor la rectificarea de buget, are câteva 

nelămuriri. Cea mai mare este legată de capitolul 64.04.01 unde banii de la investiția de la 

școală sunt diminuați. Dacă sunt 200 de mii în proiectul de hotărâre și în deviz, în buget sunt 

224, de ce sunt prevăzuți doar 128?  Pentru că 90% din lucrări sunt terminate. Chiar peste 90, 

că se pot preda două săli de clasă. Ar mai avea o problemă, că a înțeles că este prin 

încredințare directă.  De ce nu s-au făcut niște demersuri mai devreme? De ce s-a așteptat o 

lună de zile pentru a se încheia un contract cu persoana respectivă? Adică de ce s-a așteptat 

terminarea lucrărilor și abia mai apoi să inițieze cineva un proiect de hotărâre? Acesta este 

primul punct. 

Al doilea punct: nu este de acord cu cei  13.000 luați de la modernizare și amenajare spații, 

având în vedere că nu s-a început nimic pentru cele două parcuri. S-au luat 346 mii de la 

parcuri, din investiția de acolo și s-au dus - unde credeți? - la consultanță! Nici măcar nu s-au 

dus pentru achiziția a ceva! 310 mii, adică 3 miliarde! Cu banii aceștia se cumpăra un tractor 

direct, fără a avea nevoie de Podișul de Nord al Bârladului. Mai mult, pentru consultanță mai 

sunt prinși pentru achiziția de utilaj încă 36 de mii, adică 7 mii de euro. De ce tot se dau bani 

așa pe hârtii și nu sunt puși direct în investiții? A spus că așteaptă răspuns. 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela, cu aprobarea președintelui de ședință, a luat cuvântul și a 

spus că în bugetul inițial, în urma amendamentului făcut, s-a dus suma de 224 mii pe 

obiectivul de investiții ”Reparația unor săli de clasă la Școală”. Acum, având devizul, și 

făcând proiectul de hotărâre care urmează, obiectivul de investiții se numește ”Lucrări de 

reabilitate la Școala Gimnazială din satul Oțeleni, județul Iași”, cu proiectul de hotărâre care 

este la mapă. În rectificarea de buget s-au luat banii de la obiectivul de investiții ”Reparația 

unor săli de clasă la Școală” și s-au dus la ”Lucrări de reabilitate la Școala Gimnazială din 

satul Oțeleni, județul Iași”. Este aceeași sumă, doar că s-a modificat denumirea obiectivului 

de investiții. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că o contrazice: nu este aceeași sumă, este 128.  În 

trimestrul 3 sunt 3 miliarde și o sută. Sunt 36 mii în trimestrul 3. De ce nu se dă suma toată 

aici? 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că în bugetul inițial, pentru acest obiectiv de investiții 

erau 128.000 în trimestrul 1,2 și 3, și 96.900 în trimestrul 4. Modificând doar denumirea 

obiectivului de investiții, a fost nevoită să ducă sumele așa cum erau în bugetul inițial. Acum 
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are 128 mii în trimestrul 3, pentru că nu mai are cum să rectifice trimestrul 1 și 2 și a dus 

sumele din 1,2 și 3 în trimestrul 3,  și suma de pe trimestrul 4 a dus-o cu plus și cu minus pe 

noua denumire. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a întrebat dacă firma  - care efectuează lucrări la școală - 

termină  lucrarea și nu primește toți banii. 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că dacă firma finalizează lucrarea până la sfârșitul lui 

septembrie și cere să i se facă plata,  are nevoie de factură, de contract etc. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că, cu alte cuvinte, ”copilul s-a 

născut neconceput”. 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că a auzit că lucrarea este aproape gata. La data la 

care s-a întocmit tabelul din buget lucrarea era aproape gata! S-ar putea face un amendament 

acum, să se ia de la parcuri, 4 cu plus și cu minus și îi duce la școală. Ca să aducă bani din 

trim. 4 și să-i ducă în 3, trebuie să-i ia de undeva și să pună de undeva aceeași sumă, cu plus și 

cu minus. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că nu există de undeva. Sunt tot din parcuri luați.  

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că sunt din trimestul 3. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că tot din parcuri. Deci sunt bani în trimestrul 3 pentru 

tot. 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că depinde și ce proiecte se vor aproba ulterior. Dacă 

se aprobă consultanța pentru GAL, 36 mii rămân aici. Dacă se aprobă proiectul de hotărâre, 

are nevoie de bani în buget ca să facă contractul de consultanță cu GAL. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a întrebat dacă anul trecut s-a plătit consultanță la GAL. L-a 

rugat pe domnul Stoica, în ședință, să vină cu o ofertă pentru tractor. Acuma a venit iarăși, 

după un an și, că a auzit că nu mai este domnul Stoica, a văzut acolo că e altcineva.  

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că e mutat la Roman. E alt GAL? 

Dl viceprimar cu atribuții de primar Benchea Ioan a spus că nu contează persoana ci instituția, 

ca atare. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că ei (GAL), când au avut nevoie de Oțeleni, i-au 

chemat în GAL, acum încearcă să-i păcălească cu 25 de mii de euro. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că anul trecut erau 27. Pe anul acesta nu mai este 

nimic. 

Dna. contabil  Filip Anca Ionela  a spus că este un proiect depus pe CNI. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că nu trebuia întâi proiectul aprobat și apoi puși banii? 

De ce să rămână niște bani blocați acolo? 

Alte discuții nu au mai fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 3 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 5 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 6 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BENCHEA IOAN  CEZAR ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  DIEAC ADRIAN 

DAMIAN IOAN  AGHIORGHIOAIE IONEL 

MOROȘANU ANCA FELICIA  MOGOȘESCU EUGEN 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL  CEZAR IOSIF 

  BARTIC DANIELA 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că doamna consilier local Moroșanu Anca Felicia 

poate să plece. 

Dna consilier local Moroșanu Anca Felicia a spus că roagă să se consemneze în procesul 

verbal că votează  ”pentru” la toate celelalte proiecte. 

Dna consilier local Moroșanu Anca Felicia a părăsit sala de ședință. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 4 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului de investiții și a indicatorilor economici ai 

investiției „Lucrări de reabilitare la Școala Gimnazială din satul Oțeleni, comuna Oțeleni, 

județul Iași” 
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Discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 4 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 11 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

AGHIORGHIOAIE IONEL   

BARTIC DANIELA   

BENCHEA IOAN   

CARP DĂNUȚ   

CEZAR ADRIAN   

CEZAR IOSIF   

DAMIAN IOAN   

DIEAC ADRIAN   

MOROȘANU ANCA 

FELICIA 

  

MOGOȘESCU EUGEN   

TĂNASĂ MARIUS ONOREL   

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a întrebat dacă mai este necesară prezența sau poate să 

plece doamna contabil din ședință. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că îi roagă pe consilieri, ca pe 

viitor, cei care vor mai fi consilieri, să o convoace pe doamna contabil în ședința pe comisii, 

ca să se vină cu lecția învățată în ședința de plen. Acolo se dicută altfel.  

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că a mai solicitat să se pună pe site-ul primăriei toate 

procesele verbale și toate hotărârile de ședință ale consiliului local. Chiar și de hram, la 

Oțeleni, l-a întrebat cineva de ce nu sunt puse acolo. Să se vadă negru pe alb ca să vadă lumea 

care e adevărul, nu ce spune din gură-în-gură cineva fără să fie semnat de nimeni. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că promite că vor fi afișate. I-a 

transmis domnului Lupu. Datorită volumului mare de lucru nu a putut. A crezut că și-au mai 

vindecat rănile unii consilieri, după alegerile acestea...  

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 5 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului „Achiziție de utilaj pentru 

compartimentul administrativ și gospodărire, în comuna Oțeleni, Județul Iași” 

Dl consilier local Cezar Adrian  a întrebat dacă e vorba tot de tractor. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că în ofertă un tractor e de peste 70 de cai, în 

imaginile prezentate este un tractor de o anumită marcă, dar în ofertă este Ford. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că a căutat pe internet modelul de tractor specificat în 

documentații și nu există acest tip de tractor. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că nu coincide modelul de tractor din imaginile 

atașate cu cel din fișa tehnică de la proiect.  

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că este o problemă de ducere în eroare a consiliului 

local. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că documentele atașate proiectului sunt primite de la 

consultantul de la GAL.  

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că nu coincide modelul de tractor din imaginile 

atașate cu cel din fișa tehnică de la proiect. A pus și anul trecut că trebuie un tractor cu cupă, 

4x4. Dacă merge iarna și rămâne împotmolit în zăpadă, cine merge să-l deszăpezească? Dacă 

acea cupă la el, mergea și curăța strada. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că nu este certitudinea maximă că 

tractorul achiziționat va fi cel din pozele atașate. Poate se va găsi alt tractor. Suma aprobată 

contează, prețul. Se aprobă, da sau nu. Dacă sunt și alte oferte, se va găsi soluția cea mai 

bună. 
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Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că acolo scrie că e o ofertă. Dacă costă cu o mie 

de euro în plus, cine pune diferența aceea? 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că se încadrează în suma aprobată. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că iar se ajunge ca anul trecut. 

Dl consilier local Cezar Adrian a spus că el este de acord. Dar trebuie luat ceva ca să se poată 

folosi de el, ceva mai mare, cu cupă, cu ce mai trebuie acolo... 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că oferta este însușită la proiectul de hotărâre. Deci nu 

se vorbește de pe pereți. Ori se încearcă ducerea în eroare cu poza unui tractor care arată cât-

de-cât, iar tractorul marca FORTE, din documentație, nici măcar nu are cabină! 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că și oferta, și imaginile sunt primite de la 

consultant.  

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că este un comision destul de mare, 7 mii de euro. 

Dl consilier local Cezar Adrian  a spus că se trimite o femeie pe mail o fotografie, ești de 

acord, te căsătorești cu ea, dar, în realitate, fugi de acolo, că nu e una cu alta, nu bate poza cu 

realitatea. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că 7000 de euro dați la GAL, plus 12.000 de euro dați 

din investiție proprie, se mai pun 10.000 de euro din consiliul local și se achiziționează un 

tractor fără obligații. Și este și de unde, fără obligații față de nimeni. Ce este în poză are 35 de 

cai.  

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că promite, dar după 27 decembrie, 

pentru la anul viitor. 

Alte discuții nu au mai fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 5 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 5 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 6 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BENCHEA IOAN  CEZAR ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  DIEAC ADRIAN 

DAMIAN IOAN  AGHIORGHIOAIE IONEL 

MOROȘANU ANCA FELICIA  MOGOȘESCU EUGEN 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL  CEZAR IOSIF 

  BARTIC DANIELA 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 6 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume, din bugetul local al Comunei Oțeleni, în 

vederea achiziționării serviciilor de consultanță pentru accesarea de fonduri nerambursabile 

finanțate de PNDR – AFIR, conform Ghidului solicitantului al GAL Podișul de Nord al 

Bârladului, pentru obiectivul de investiții ”Achiziție utilaj pentru Compartimentul 

administrativ și gospodărire  în comuna Oțeleni, județul Iași” 

Discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 6 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 5 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 6 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BENCHEA IOAN  CEZAR ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  DIEAC ADRIAN 

DAMIAN IOAN  AGHIORGHIOAIE IONEL 

MOROȘANU ANCA FELICIA  MOGOȘESCU EUGEN 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL  CEZAR IOSIF 

  BARTIC DANIELA 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 7 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Lucrarilor Publice si 

Administratiei prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A.,  a amplasamentelor și 
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asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiţii „MODERNIZARE 

DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA OȚELENI, JUDETUL IAȘI” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că este vorba de drumuri, potrivit 

cărții funciare, cu număr, dar ca denumiri sunt: Oțeleni-Boghicea,  de la ieșire până la 

unificare cu Boghicea, suprafața din proiect este în metri pătrați. Apoi strada Arcului, Oțeleni, 

biserica Ortodoxă. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a întrebat de ce nu s-au pus la mapă. Nu doar codurile. Să nu 

fie suprapuneri cu alte suprafețe. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că trebuiau și consilierii să se 

intereseze, dacă este numărul respectiv. El dă declarație în sensul acesta, pe propria 

răspundere. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a întrebat dacă există acest proiect în lista sinteză de la CNI. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că nu. Asta e procedura. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a întrebat ce se predă? 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că se învîrt unii pe aici ca să arate. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că îi reamintește domnului Dieac că 

în anul 2018, asfaltarea prin dreptul casei lui a început în luna iunie. În luna august s-a 

încheiat contractul cu Danlin-ul. ”Acuma Dumnezeu v-a dat minte și sunteți corecți 200%!” 

Vă plimbați cu domnul Gherăescu Felician și contractul încă nici nu era! 

Domnul președinte de ședință, Cezar Iosif: ”Se lucra, domnu Benchea!” 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că strada aceasta, despre care vorbește domnul 

Benchea Ioan, s-a făcut din bani proprii, și nu de către cei de la CNI. Sunt două lucruri 

diferite. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că s-a făcut cu împrumutul până în 

2029. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că ”a fost un proiect pe care nici măcar nu ați fost în 

stare să-l aprobați!”  

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că nu știe de ce se enervează. ”Mai 

este o lună și plecați” 

Domnul președinte de ședință, Cezar Iosif: ”O să rămâneți dumneavoastră în continuare, 

mulțumim!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că nu el, ci electoratul a decis. 

Dl consilier local Cezar Adrian  a cerut ca să fie scrise denumirile drumurilor în proiect, că el 

este de acord. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan a spus că dă citire denumirilor drumurilor: 

Strada Arcului, Strada Zorilor, Moroșanu, porțiunea aceea,  strada Școlii, pe la fostul 

candidat..., Livezii II, Hândrești Legumicultorilor -  Oțeleni, Câmpului - Oțeleni,  

Domnul președinte de ședință, Cezar Iosif: ”Ăsta e proiect pentru predare! Aici scrie predare, 

despre ce vorbim? N-ați văzut ce e la drumurile acestea?” 

Domnul consilier local, Dieac Adrian: ”Deci noi trebuie să-l predăm. Dacă ele nu sunt în listă, 

ce-ați făcut la drumurile astea ca să le predăm? Hai să fim serioși, predăm denumirile la 

CNI?!..” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan: ”Da, o să le predăm la anul. N-am 

ce să vă mai explic. Sunt numere cadastrale.” 

Domnul președinte de ședință, Cezar Iosif: ”Ele nu sunt în listă, deocamdată nu sunt aprobate, 

aici se duc banii aceștia, comisionul acesta, pentru firma asta, dacă ați citit acolo sunt 310.000 

lei care se duc la firma de consultanță care face proiectul ăsta în sine. Noi am făcut proiecte, 

în mandatele din urmă, întâi le-au aprobat Ministarul Dezvoltării și după aceea s-au plătit 

comisioane!” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan:”Cînd îmi aduc aminte!.. Dacă n-aș 

fi fost consilier local!.. Dar, lasă, să meargă lucrarea!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 7 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 5 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 6 ”abțineri”.  
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Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BENCHEA IOAN  CEZAR ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  DIEAC ADRIAN 

DAMIAN IOAN  AGHIORGHIOAIE IONEL 

MOROȘANU ANCA FELICIA  MOGOȘESCU EUGEN 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL  CEZAR IOSIF 

  BARTIC DANIELA 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 8 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 

investiţii „MODERNIZARE DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA OȚELENI, 

JUDETUL IAȘI” 

Discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a supus spre aprobare punctul nr. 7 pe ordinea de zi: 

În urma votului exprimat au rezultat 5 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 6 ”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

BENCHEA IOAN  CEZAR ADRIAN 

CARP DĂNUȚ  DIEAC ADRIAN 

DAMIAN IOAN  AGHIORGHIOAIE IONEL 

MOROȘANU ANCA FELICIA  MOGOȘESCU EUGEN 

TĂNASĂ MARIUS ONOREL  CEZAR IOSIF 

  BARTIC DANIELA 

Doamna contabil Filip Anca Ionela a ieșit din sala de ședință. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 9 pe ordinea de zi, suplimentat: 

Adresa Instituției Prefectului - Județul Iași, înregistrată cu nr. 11831 / 07.08.2024 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că este vorba despre inventarul public și privat. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că a foat aprobat odată inventarul acesta. 

Dl. consilier local Dieac Adrian a spus că la pagina a doua din adresă, paragraful de sus, dacă 

se poate să se citească în consiliul local. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan: ”Da, se publică pe internet. I-am 

transmis lui domul Lupu, am luat măsura sancționării cu 5% din salariu întrucât nu le-a 

publicat pe internet, până pe data de 17.” 

Domnul consilier local, Dieac Adrian: ”Deci, domnu primar, vedeți, am dreptate?...” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan: ”Cu ani în urmă le publicați pe 

toate!.. Când era și secretar, și acum nu știi cum să-i împarți aici ca să funcționeze cât-de cât... 

da, Dumnezeu să v-ajute!” 

Dl. consilier local Dieac Adrian a întrebat dacă se mai organizează concurs pentru ocuparea 

postului de secretar. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan  a spus că nu. 

Domnul consilier local, Dieac Adrian: ”Și-atunci, cu ce suntem noi de vină, consiliul local?..” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan ”Înseamnă că nu sunteți la curent!..  Pentru 

că concursul anterior a fost atacat de cumnatul lu doamna fostă secretară, Bodron Neculai, în 

instanță, la Tribunalul Neamț și a rămas în pronunțare. Și nu pot să-l scot la concurs.” 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că nu s-a comunicat motivarea, trebuie primită 

motivarea. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan: ”Recurs în 15 zile de la comunicare, 

domnule, și cum comunică instituția asta, jutiția, peste 2 ani, după 2 ani, de când primești, 15 

zile trebuie să aștepți și, dacă nu a introdus recurs, pace și prietenie! Putem să-l scoatem. Până 

atunci, eu nu mai... Să câștige ăla și eu organizez concurs, mă trezesc cu doi oameni pe același 

post, bani nu avem și iar eu sunt de vină!...” 

Alte discuții nu au fost. 
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Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 10 pe ordinea de zi, suplimentat: 

Adresa Instituției Prefectului - Județul Iași, înregistrată cu nr. 11832 / 07.08.2024 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că este vorba despre ședințele ordinare; dacă în anul 

2023 au avut loc ședințe ordinare lunar. Probabil au fost convocate lunar de către primar. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan  a spus că, din câte știe, el și-a făcut treaba. 

Dl. Benchea Robert, consilier achiziții publice care îndeplinește atribuțiile secretarului general 

al unității administrativ-teritoriale, a spus că este obligatoriu ca lunar să fie convocată o 

ședință ordinară. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan: ”Eu m-am străduit ca să primească 

bruma asta de indemnizație, consilierii!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că luna trecută nu a fost ședință. A fost una 

extraodinară. S-a aprobat procesul-verbal chiar în această ședință: ”proces-verbal încheiat în 

ședința extraordinară din data de 15.07.2024. Mai vedeți dumneavoastră altă ședință? Poate n-

avem ochelari la noi... scrie extraordinară!” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Benchea Ioan a cerut secretarului general să 

consemneze în procesul verbal că în luna iulie 2024 nu a fost ședință ordinară. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a spus că luna trecută nu a fost ședință. 

Alte discuții nu au fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif a dat citire punctului nr. 11 pe ordinea de zi: 

Probleme curente, întrebări 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan l-a întrebat pe domnul consilier local 

Cezar Iosif, care a fost în anii anteriori și viceprimar. ”Domnule, aveți cunoștință unde este 

buldoexcavatorul acela vechi? 56 Farmec, unde este?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Farmecul acela este vândut” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Unde-i” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Întrebați administrația, că doar contabila nu e...! 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan:”Pe cine să întreb că nu este nici un 

document?” 

Dl. consilier local Carp Dănuț: ”S-a evaporat!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Eu nu am plecat cu documentele acasă, domnule, eu nu 

aveam acces ca viceprimar la documente.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ” Mă pistonează pe mine Camera de 

Conturi să-i duc documente, pentru că societatea a fost scoasă la zero, prin hotărâre de 

consiliu local, dar zero și active, și pasive. Și mă întreabă pe mine – Domnule, dar unde este 

buldo(excavatorul) acela? –  Este unul dar îl avem! M-a chemat acolo.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Domnule, eu când am intrat, nu era! Când ați intrat 

dumneavoastră, era?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Nu.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi, și-atuncea, ce puteți să-i spuneți în momentul când 

vă întreabă cineva ce-ați găsit într-o primărie? Ce-ați găsit!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Tu crezi că așa te-ntreabă acolo?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Te-ntreabă ce n-ai găsit și ai adus de acasă.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Domnule, tu crezi că-i ca la C.A.P.? Eu 

te-am întrebat, știi-nu știi!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Eu știu că e vândut.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Consemnați domnu secretar! Eu am pus 

întrebarea că lipsește din inventar buldoexcavatorul marca Farmec cu valoarea de inventar 

52.700.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”S-a vândut din societatea pe care a avut-o în 

administrare Primăria la momentul de atunci.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Cine a făcut prostia asta o să-l aibă pe 

suflet pe Paul, ăsta, că, Dumnezeu să-l ierte, că a venit și numai nu plângea, și-mi spunea: 
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”Domu Benchea, pe mine dacă mă cheamă, eu spun tot!” Să-i fie țărâna ușoară! Și dacă scapă 

aceia care l-au vândut, scapă că omul acela mai mult de asta s-a atacat; plângea și-mi spunea: 

domle, eu spun tot dacă mă cheamă! I-am spus, băi Paul, treaba ta, pe mine nu mă interesează, 

dar pe mine mă pistonează ăștia!... S-au sesiat la Camera de Conturi. ”Da-i o roabă, domle?”, 

Râdea și de mine, domle, femeia aceea, Atitienei, îi spune, director adjunct. Zicea: Da-i o 

roabă, domle? Da e un buldo! Și uitați, active și pasive zero! Activele trebuiau să rămână”. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Dacă vă uitați acolo, tot prin consiliul local, ca să ne 

poată aproba la momentul de atunci GAL-ul ăsta, care vedeți că face atâtea probleme, nu 

trebuia să ai alt utilaj în dotarea primăriei. Și a fost dat către societatea aceea, c-o aveam, l-am 

scos din activele primăriei, și a fost dat către societate, donat, că nu a fost dat cu bani,  ca să 

nu-l mai avem atunci în inventarul primăriei.  

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar la care societate?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Societatea aceea pe care a avut-o primăria! Nu stiu 

cum se numea...” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Batem apa-n piuă!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ” Exact, păi de asta, ia să-l întrebați pe ăsta de la GAL, 

că n-aveai voie ca să-ți aprobe ceva, nu aveai voie să ai altceva în domeniu.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Să admitem cazul că l-ați casat, da? 

Trebuia valorificat? Trebuia să existe documente - băi, l-am dat la fier vechi, un leu 

kilogramul. Cât are? 7 tone! Depus banii în casă, în unitate și gata. Casat. Dar unde-i, că a 

dispărut, fără urmă! 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Eu știu că s-au făcut plăți la momentul de atunci. S-a 

vândut cu în jur de 4000 de euro, cam așa. La ultima reparație ne costau 180 de milioane 

reparațiile la el, la ultima reparație. El n-avea frână. Din cauza frânelor eu m-am răsturnat cu 

el! N-a mai reușit nimeni să-l mai facă, să-l mai pună la punct. Și am adus un buldo nou.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ” Că tot veni vorba de corectitudine, atât, 

că în rest vom trăi și-om mai vedea.” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”După cum știți, cu două ședințe în urmă am cerut informare 

privind activitatea firmei acesteia care desfășoară lucrări în comună, cu apă -canal. Să vină un 

reprezentant, să ne spună cam în ce stadiu suntem, dacă vor rămâne străzile măcar cum au 

fost, mai pietruiesc, le lasă așa, plus de asta, va fi și acolo unde e stadionul, unde și-au făcut ei 

depozit de materiale, a cerut verificări, consiliul a fost de acord, nu știu de ce, dar vreau ca 

măcar până la ședința următoare să o avem pe ordinea de zi, să fie chemat un reprezentant al 

firmei constructoare, de canalizare și apă. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Și de la drumuri, domnu Cezar, da? Una, 

două, trei, patru, cinci firme, și vreți și de la I.T.M.? Și diriginte de șantier, că sunt chestiuni 

tehnice.” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Domnul diriginte de șantier dacă vine cu tot cu nevastă!.. 

Dacă mă luați la mișto...” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Da, o să-i anunț și o să-i aveți la 

dispoziție.” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Vă mulțimesc frumos!. Și încă ceva, dacă tot suntem la 

diverse: din discuțiile avute cu mai mulți cetățeni din satul Hândrești, și au dreptate, s-au 

plâns că microbuzul de Roman nu are capăt de linie la ei. Ei fac parte din comuna Oțeleni. Nu 

știu de ce nu este capăt de linie la Hândrești și este capăt de linie la Oțeleni. Sunt mulți care 

vor să facă naveta, copii care vor să meargă la școală, din cauz asta mulți trebuie să meargă la 

Târgu Frumos la școală. Nu știu, nu vor ăștia, ați făcut demersuri, dacă ăștia nu vor, mai sunt 

firme de transport și se poate încheia un alt contract cu un alt dintr-ăsta care face transport.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Contractele se încheie la nivel de 

consiliu județean. Comuna Oțeleni este din județul Iași. Consiliul Județean Iași încheie 

contracte cu firmele de transport. Că depășește Neamț-ul și aduce până la Oțeleni, asta e 

treaba lor. La Hândrești nu vor să meargă. Dacă ei vor să meargă, nimeni nu-i împiedică! 
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Dl consilier local Cezar Adrian: ”Eu cred că se găsesc modalități de a face treburile cum 

trebuie făcute. Dacă ați fi de la Hândrești, v-ar conveni să mergeți la Oțeleni pe jos și înapoi?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Nu-i legal, domnule, nu încheiem noi 

contractul cu transportul, cu Consiliul Județean” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Atunci, de ce-i mai chemați domnule la vot pe ăia de la 

Hândrești? Zi-i să voteze cu Strunga. La vot mergeți să le promiteți că le faceți nuștiuce acolo. 

Nici nu s-a vorbit la farmaciile astea. Vine câte o babă năcăjită pentru un paracetamol tocmai 

la Oțeleni. Nu face paracetamolul cât drumul! Vi se pare normal? Hai să discutăm! 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Omenește nu, dar asta-i procedura. Ce 

pot face eu, domnule?” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Dar toate instituțiile care-și desfășoară o activitate pe raza 

comunei..” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Apropo de legalitatea asta care țipă în 

ultima perioadă de timp, asta e procedura, așa e legal. Că vin ăia până la Oțeleni, asta e treaba 

lor.” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ” Poate omenește, se poate înțelege, o oră, de două ori pe 

săptămână..” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ” Dar du-te și discută cu patronul firmei, 

îi spui, uite domle, eu sint Cezar, sunt consilier, veniți și până la Hândrești că nu se întâmplă 

nimic.” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Tura care vine, dacă mă votați primar, vă promit că 

vorbesc.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar nu ai șanse, știi de ce? Lasă pe alții 

mai tineri, că nu ai învățat nimic din 6 mandate! 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Oricum, mai mult de 6, ca dumneavoastră...” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Oricum, eu sunt bătrân de acum!..” 

Dl consilier local Cezar Adrian: ”Da nici eu, că nici eu nu-s tânăr!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Vreau să-l întreb pe domnul primar în ce stadiu stăm cu 

gazul, că văd că de o perioadă s-au închis discuțiile.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Da, e pe la jumătatea proiectelor.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Adică s-a semnat contractul? S-a terminat, nu?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Urmează să fim chemați la Ministerul 

Dezvoltării. Când va fi, nu știu.  Văd că și la nivel de județ e o letargie totală, în ceilalți ani 

mai primeam diferite sume de bani, și în iulie, și în august, nu știu dacă se va face rectificarea 

bugetară acuma mare, în august, toți nu știu ce așteaptă, așa că în privința banilor și asta...” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Dar ce, la gaz era de dat bani și nu avem, sau 

cum?...Era o cerere pe care o adresaseră ăștia de la gaz. Ce s-a întâmplat cu ea, s-a semnat, nu 

s-a semnat? 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Nu s-a semnat nimic domle!..Contractul 

încă nu-i semnat încă. Când o să se semneze, în anul acesta nu cred că sunt șanse, dar 

depinde, noi așteptăm...” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Oamenii vin,  se pregătesc de iarnă și nu știu, avem 

gazul până la iarnă sau nu?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Asta ne mai trebuia, să mai avem și gaz 

acuma!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Domnule, dar sunt lucrări de făcut la asfaltare...” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Și-așa toată comuna e un șantier, stricăm 

tot?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Credeți că are una treabă cu celaltă?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Ba are!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”De ce?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Păi, uite că nu poți asfalta, că n-ai apă,da  

și canalizare! Să bage astea și după aceea vii cu asfaltul!” 
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Dl. consilier local Dieac Adrian: ”Pârâul, s-au apucat de asfaltat, am înțeles..!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”S-o apucat, se lucrează se..” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Dar ce, s-a băgat apa pe pârâu? Încă nu e băgată.” 

Dl. consilier local Dieac Adrian: ”Curge pe pârâu!..” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Curge la vale dar trebuie să curgă și la deal!..” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Principal e că s-au început lucrările și că 

se lucrează! Dacă la Oțeleni se lucrează în 4 puncte de lucru și la Hândrești în 5 puncte de 

lucru, înseamnă că da, iată că pe 19 septembrie se face un an de când s-a semnat contractul, 

într-un an de zile. Termenul e 24 de luni. Până la anul sau până peste doi ani, sau trei, tot este 

un început!...” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Da domnu Benchea, dar firma mamă a proiectului 

principal nu lucrează!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Au subcontractat lucrările. Pe mine mă 

întrebi asta?..” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi da pe cine să întreb? Dar nu e vorba de 

subcontractare, da nu se lucrează pe strada Principală, unde au ei proiectul mare. Au adus 

tuburile acelea, au început să crească bureți prin ele!...” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Mai bine nu le aduceam! Dar care tuburi, 

alea mari?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Alea albastre, domle, și una și alta!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Ăla-i POIM-ul domle, ale amari, așa, 

sunt ale POIM-ului!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Nu erau și mici albastre lângă alea acolo?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ” Ăla e marele proiect POIM prin 

Consiliul Județean, conducta mare de la Timișești la Iași, Consiliul Județean și Apavital.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ” Nu cumva au și proiect de canalizare? 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Canalizare pentru Oțeleni!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi exact asta spun! Dacă nu o începem pe asta de pe 

Oțeleni, pe cea de pe Hândrești când? În proiectul 2 al canalizării pe Oțeleni se lucrează?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Care proiect, domle?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Ăștia lucrează extinderea, pe Oțeleni, dar proiectul 

principal, ăsta cu țevile albastre.”  

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar nu înțelegi că nu e al nostru, domle? 

Vine de la Timișești încoace și merge până la Iași.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”A doua canalizare și apă pe Oțeleni. Se lucrează? 

Trebuie să facă stația de epurare, stația de apă de sus de la deal de biserică. 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Aia tot Apavital o face sus pe deal.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ” Eu de ăla vorbesc! Dar dacă nu avem stație acolo, vom 

avea apă pe Oțeleni? Eu de asta discutam! Că la proiectul de apă pe Oțeleni nu se lucrează la 

el!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar nu înțelegi că ăsta este proiectul 

mareTimișești, e Apavitalul. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Lăsați conducta pricipală! E vorba de stația de apă de 

pe Oțeleni unde nu s-a mișcat un cui. Ce vedeți dvs. acolo e extindere la apă și canal Oțeleni.” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”E proiectul ăla mare cu Apavital și 

Consiliul Județean.” 

Dl. consilier local Dieac Adrian: ”Cei care stăm pe strda Principală n-o să avem apă!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar de ce au făcut marcajele acestea pe 

aici? 

Dl. consilier local Dieac Adrian: ”Noi, cei care stăm pe strda Principală n-o să avem apă, 

pentru că se lucrează doar pe extindere!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Conform proiectului, nu e conceput de 

mine.” 
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Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Sunt două proiecte, unul de extindere și unul de 

înființare apă și canal Oțeleni. Nu sunt două proiecte separate?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Două mari și late, dar unul nu e al 

nostru!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Este proiectul de canalizare Oțeleni și 

Hândrești și proiectul de apă Oțeleni și Hândrești.” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”S-a început proiectul de apă pe Oțeleni? 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Dar conducta aceea mică albastră, de ce-

i domle?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Domnu Benchea alea trebuie să ducă la staia de sus. Eu 

n-am văzut nici o mișcare, stația aceea nu se face la iarnă când o să vină zăpada?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Domnule, dar se bagă conducta de apă?” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi și de unde vine apa în conducta aceea?” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”O să se bage!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi asta e, o să vedem, că deocamdată n-o vedem!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Ai ajuns la recepție acuma ca să.. mai 

durează, ce crezi că?!..” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”La deal la biserică, unde se va săpa mai greu, nu s-a 

făcut nimic!” 

Dl viceprimar cu atribuții de primar  Benchea Ioan: ”Păi stai, că urmează străzile asfaltate, să 

vezi acolo dans!” 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif: ”Păi tocmai asta zic, că pe proiectul de înființare apă și 

canalizare Oțeleni nu se lucrează. Se lucrează pe proiectul de canalizare Hândrești și extindere 

Oțeleni. 

Alte discuții nu au mai fost. 

Dl. președinte de ședință Cezar Iosif declară închise lucrările ședinței. 

 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

În conformitate cu prevederile art. 138 alin. (14) O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ne asumăm responsabilitatea 

veridicității celor consemnnate, 
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